
Referat af repræsentantskabsmøde i Finansforbundet i Danske Bank 6. september 2024 på 
Hotel Munkebjerg i Vejle  

 

1) Valg af dirigent og stemmetællerudvalg  
 
Bestyrelsen foreslog valg af Niels Jensen fra Finansforbundet som dirigent , hvilket 
repræsentantskabet godkendte.  
 
Niels Jensen konstaterede herefter, at repræsentantskabsmødet var lovligt indvarslet og 
beslutningsdygtigt.  
 
Herefter foreslog dirigenten valg af Randi van Dijk Nielsen, Peter Schlütter og Anders 
Lyager Olsen som stemmetællerudvalg, hvilket blev godkendt af repræsentantskabet.  
 
2)     Godkendelse af forretningsorden for repræsentantskabsmødet  
 
Dirigenten orienterede om, at forretningsordenen for repræsentantskabsmødet var 
udsendt sammen med det øvrige materiale. Repræsentantskabet godkendte 
forretningsordenen.  
 
3) Bestyrelsens beretning om Finansforbundet i Danske Banks virke i det forløbne 

år  

Beretningen betod af tre dele. 

Første del bestod af fire videoer, som repræsentantskabet skulle se inden 
repræsentantskabsmødet. 

Del to var den mundtlig beretning på mødet ved formandskabet i Finansforbundet i 
Danske Bank.  

Del tre var den efterfølgende debat på baggrund af beretningen.  

Fra forsamlingen blev der blandt andet spurgt ind til Speak Up-kulturen og leading by 
fear, som opleves af mange samt de mange kulturelle udfordringer, der opstår, når 
forskellige nationaliteter skal arbejde sammen.  

Derudover blev den fremtidige mødestruktur for repræsentantskabet diskuteret, ligesom 
det blev debatteret, hvordan vi skal forholde os, hvis der kommer engelsktalende 
kolleger i TR-forsamlingen fremover og vores performance-skala med kun tre trin.  

Forsamlingen tog bestyrelsens beretning til efterretning. 

 

4) Forelæggelse af det reviderede regnskab til foreløbig godkendelse og decharge  

Dorte Bielefeldt fra kredsbestyrelsen gennemgik regnskabet for 2023.  
 
Repræsentantskabsmødet godkendte regnskabet enstemmigt og meddelte decharge  

5. Forelæggelse af budget til orientering  



Dorte Bielefeldt gennemgik budgettet for 2024. Repræsentantskabsmødet tog 
orienteringen til efterretning.  

6. Eventuelt valg af 2. og 3. bestyrelsessuppleant og valg af revisorsuppleant  

Punktet udgik, da ikke var nogle valg i år  

 
7. Eventuelt  

Der var intet under punktet eventuelt  

 

Dirigenten erklærede herefter repræsentantskabsmødet for afsluttet . 

Formand Kirsten Ebbe Brich takkede for et godt repræsentantskabsmøde og takkede 
dirigenten for ledelsen af repræsentantskabsmødet  

 

Referatet er godkendt af dirigenten 11. september 2024. 


